
Zápis ze setkání rodičů se zástupci ŠR ze dne 22. 4. 2008  
 

• Přivítání přítomných zástupců nezletilých žáků (rodičů) 
• Prezence : přítomno 11 zástupců, 7 omluveno, 10 nepřítomno 
• Informace z posledního zasedání ŠR:  -  rozpočet školy 

- dostavba přístřešku před jídelnou 
- uvítání nového člena ŠR pana Tučka 
- info o plaveckém výcviku 
- projekt Comenius 
- občanské sdružení – informace ke členům ŠR 
- další setkání ŠR – září 2008 

 
• Kapacita školní družiny je nedostatečná, neuspějí matky na mateřské 

dovolené, je to pro ně problém, zvláště pro dojíždějící (asi je jich větší 
množství). Žádost o „nadstandardní řešení“ ze strany školy. 

• Návrh pana Turka na pronájem prostor pro školní družinu (tel.kontakt pí 
Turková 732 637 356) 

• Stížnost na nápojové automaty u vchodu do „internátu“. Nevhodné 
umístění, nebezpečí možného úrazu, polití horkými nápoji. Jsou volně 
k dispozici nápoje s kofeinem (káva), které jsou absolutně nevhodné pro 
děti. Žádost nejméně o zaslepení nápojů s kofeinem, vhodnější dispoziční 
umístění automatů. 

• Požadavek na informování o finančních prostředcích ze sběru papíru. 
Rodiče chtějí být informováni o umístění jednotlivých tříd, o množství 
sebraného papíru, o finanční částce za papír získané a způsob jejich 
využití. 

 
 

Zápis ze zasedání pracovního výboru OSRP3.ZŠ v Kolíně 
• Vybraná částka z příspěvků – 32 050 Kč 
• Diskuse k žádosti třídních učitelů 2.D a 5.D o uvolnění finančních 

prostředků na nákup odměn pro motivaci žáků na ŠVP. Vyplynulo z ní, že 
není přípustné financovat záležitosti, které svou podstatou nejsou 
využitelné opakovaně pro všechny žáky školy. V dané podobě byla žádost 
třídních učitelů 2. a 5. D zamítnuta. Bylo navrženo uvolnit částku 3 000 
Kč na nákup sportovních či jiných opakovaně využitelných pomůcek 
(společenské hry apod.). 

• Návrh uvolnit z rozpočtu 3 000 Kč pro nákup opakovaně použitelných 
pomůcek byl schválen všemi hlasy. 

• Diskuse k žádosti vedení školy o uvolnění prostředků na propagační 
předměty pro 3. ZŠ.  



• Návrh uvolnit z rozpočtu 4 000 Kč na nákup propagačních předmětů 
(trička s logem školy) byl schválen všemi hlasy. 

• Návrh na vytvoření jiného fondu, z kterého by bylo možné hradit drobné 
odměny žáků, aby prostředky o.s. bylo možné používat pouze na věci 
využitelné opakovaně a všemi žáky . Viz – uvolnění malé částky z financí 
získaných za sběr papíru. 

• Výsledky sběru papíru zveřejnit na webových stránkách. 
• Návrh na konání ustavující valné hromady z o.s. – začátek školního roku 

2008/2009 
• Návrh na přípravu změny ve stanovách. Zatím ve stanovách je výbor 

definován jako tříčlenná skupina – to je nedostačující pro dobrý chod o.s. 
Diskuse nad počtem členů výboru a jaké zastoupení. Výsledek diskuse je 
návrh, aby se výbor skládal ze zástupců každé třídy cca 28 lidí. 

• Žádost na vedení školy moci uveřejňovat výsledky jednání výboru o.s. na 
webových stránkách školy. 

• Informace o výstavbě obchodního centra Jaselská a event. stát se 
účastníkem stavebního řízení prostřednictvím školy. 

 
 
Zapsal: Ing. Kučera, Žertová                                             26. dubna 2008  
 

 


